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Spørgsmål nr. S 915 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Erhvervsministeren 

Dato: 6. maj 2024 

Stillet af: Peter Kofod (DF)  

Hvorfor tager ministeren ikke initiativ til at ændre på Totalkredit-samarbejdet, 

så det fremadrettet vil være muligt at sælge realkreditlån fra SIFI-banker og 

filialer af udenlandske pengeinstitutter med en arbejdende kapital over 75 

mia. kr., der i modsætning til den nuværende markedstest fra 

konkurrencemyndighederne rent faktisk vil øge konkurrencen og skabe 

lavere priser for kunderne ifølge bankeksperter?  

(Spm. nr. S 915). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »Nu svinger Egeriis hammeren: Langer ud efter 

Totalkredit-aftale« bragt den 3. maj 2024 på finans.dk.  

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt

Erhvervsudvalget 2023-24
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